
Kansantaloustieteen Opiskelijat ry
Hallituksen kokous 5/2023
Aika: 5.5.2023 klo 18.00
Paikka: Beauvoir, Uusi Ylioppilastalo
Paikallaolijat:
Varsinaiset jäsenet: Emilia Manninen, Ella Häsä, Anton Hjelt, Ella Rasalo, Leo Turpeinen, Niko
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1 Kokouksen avaaminen

- Avataan kokous ajassa 18:01

 
2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokous on laillinen ja päätösvaltainen

 
3 Esityslistan hyväksyminen

- Hyväksytään esityslista

 
4 Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

- Edellinen pöytäkirja hyväksytään ja on lähetetty sähköpostilistalle

 
5 Talous

5.1 Talouskatsaus

- Merchistä saatiin voittoa n. 100 €

- Tulevat menot ja tulot

- Tukia odotetaan vielä

- Kulukorvausten hyväksyttäminen

- Hyväksytään kaikki kulukorvauspyynnöt paitsi Pyry Pahkalan Pepsi Max
lime (0,65 €)

 
6 Tapahtumatoiminta

6.1 Menneet tapahtumat

- Kuppalabileet T-klubin kanssa

- Tapahtuma meni hyvin

- Hesarin approt



- Pre-pre-jappu + vappupäivä ulliksella

- Pre-pre-jappu oli erittäin onnistunut, ensi vuonna pitää varata enemmän
tarvikkeita.

- Vappupäivä oli onnistunut, mutta grillimakkarat loppuivat kesken
6.2 Tulevat tapahtumat

- Syksyn fuksitapahtumat

- 10.10. tuutorien kokous, jossa sovitaan tarkemmin

- Saunavarausta selvitellään

- Alumnisitsit

- 25.8.

- Pidetän mahdollisesti alumniyhdistyksen kanssa vielä suunnittelukokous

7 Viestintä

- Katsaus

- Emilia: “Viestinnässä menee hyvin … Ei mitään erikoista”

 
8 Yrityssuhdeasiat

8.1 Menneet Excut

- STM ja NIB

- Molemmissa tapahtumissa noin 50 osallistujaa, josta vajaa puolet T-
klubilaisia

- Ekskursioita pidettiin mielenkiintoisina
8.2 Muut yrityssuhdekuulumiset

- Career Starter

- Tilaa selvitellään vielä

- Päätös tulevina viikkoina

 
9 Opintoasiat

- Katsaus

- Ei uutta asiaa sitten viime kokouksen

- Syksyn tapahtumia suunnitellaan

 
10 Urheilu

- FC KTTO on päässyt pelaamaan suurimmassa osassa pelejä. Pelaajia on tällä hetkellä
melkein riittävästi

- Mahdollinen sulkapallotapahtuma

- Siirretään syksylle



 
Anton Hjelt
Hallituksen sihteeri

 
Emilia Manninen
Hallituksen puheenjohtaja

 
11 Vuosijuhlat

- Katsaus

- Pidettiin vuosijuhlakokous

- Kysytty juhlapuhujia, vielä etsinnässä

 
12 Alumnitoiminta

- Alumnisitsit

- Käsiteltiin kohdassa 6.

 
13 Yhdenvertaisuus

- Vappuna ei tapahtunut ongelmatilanteita

- Turvahenkilöiden huomioliivit todettiin hyväksi ja tullaan pitämään käytössä jatkossakin

 
14 Kapitaali

- Katsaus

- Uusin kapitaali on julkaistu eilen 4.5.

- Matti vie jatkossa aina yhden lehden pääkirjasto Kaisaan ja HYY:n arkistoon.

 
15 Seuraava kokous

- Milloin pidetään seuraava kokous?

- Seuraava kokous pidetään alustavasti elokuun alkupuolella

 
16 Vastuualuekuulumiset ja muut esille tulevat asiat

 
17 Kokouksen päättäminen

- Kokous päätettiin ajassa 19:15

 
 

 Emiliar denier




